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שר התיירות יואל רזבוזוב קיים הבוקר (ג') סיור בטרמינל הנוסעים בנמל חיפה שצפוי לחזור לפעילות מלאה באמצע
חודש אפריל לאחר שנתיים ללא אוניות תיירים
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שר התיירות יואל רזבוזוב, ערך הבוקר (ג') סיור בטרמינל הנוסעים בנמל חיפה ,שצפוי לחזור לפעילות מלאה באמצע
חודש אפריל לאחר שנתיים ללא אוניות תיירים. בסיור הוצגו לשר התוכניות לחידוש הפעילות והגידול הדרמטי הצפוי

כבר בשנת 2022, כולל שמונה חברות קרוזים שונות שיבצעו החלפת נוסעים ישראלים ותיירים זרים בשנה הקרובה,
.MSC-בראשן חברת מנו ספנות, חברת רויאל קריביאן ו

סך הכל צפויים לעבור בנמל חיפה בשנת 2022, כ- 160 אלף תיירים וכ-260 אלף ישראלים. השר הבטיח לסייע ככל
הניתן בפרוטוקולים של משרד הבריאות לקליטת הישראלים והתיירים בהתאם למגבלות הקורונה. לשר הוצג גם

פרויקט הפיכת מבנה ההנהלה המנדטורי הצמוד לטרמינל הנוסעים למרכז תיירות לקהל הרחב, פרויקט במימון משרד
התיירות שממתין בימים אלה להיתר הבניה מעיריית חיפה, וכו פרויקט האורות שכבר אושר על ידי משרד התיירות

ויכול לתרום רבות לתיירות בחיפה.
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השר ביקש להמשיך ולדון בפרויקטים השונים בנמל וליצור תוכנית אב אחת שתכרוך את התמיכה בצמיחה של ענף
הקרוזים, לצד פיתוח חזית הים בנמל. השר הביע את הצורך להמשיך ולפתח תשתיות בנמל חיפה, בעיר חיפה ובכל

הארץ על מנת לתמוך בגידול הצפוי בתיירות.

את השר אירחו בנמל חיפה יו״ר הדירקטוריון אשל ארמוני, מנכ״ל הנמל מנדי זלצמן ומנהל התיירות והקרוזים בנמל
חיפה זוהר רום. את השר ליוו בביקור שרית גולן שטיינברג ויוסי שלום חברי מועצת העיר חיפה.

אוניות קרוזים עוגנות בנמל חיפה. צילום גיאודרונס
ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים
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